
Zápis ze schůze Školské rady při Gymnáziu, Šumperk 

23. 10. 2019, 16:00 hod,   

Přítomní: Ing. Helena Miterková, Ing. Tomáš Pavelka, Mgr. Tomáš Spurný,  Mgr. Lenka 

Hegerová, Mgr. Petr Opekar, p. Kateřina Horová, JUDr. Dagmar Koláková,  Mgr. Petr 

Šíma, Mgr. Zdeněk Papoušek (omluven)   

 

Hosté:  Milan Maceček 

 

Program: 

1. ŠR projednala a doporučila ke schválení Výroční zprávu školy za školní rok 2018/2019. 

Dokument podepsala předsedkyně rady. 

2. ŠR projednala a schválila zprávu o hospodaření školy za školní rok 2018. Diskuse se 

týkala doplňkové činnosti a investic do majetku školy. Ředitel informoval o 

založených investičních akcích, které škola hodlá realizovat v roce 2020 až 2021. 

Probráno bylo navýšení cen energií a v té souvislosti napnutí provozních výdajů školy. 

Objasněna reforma financování a její dopady na školu. Probrána opatření 

v doplňkové činnosti ke zvýšení ziskovosti.  

3. ŠR projednala aktualizaci školních vzdělávacích programů pro čtyřleté i osmileté 

vzdělávání, které vzešly z hodnocení školy Českou školní inspekcí. Ředitel informoval 

o změnách – úpravě učebního plánu, zavedení dělení hodin matematiky a českého 

jazyka do sekundy a druhého ročníku, zpřesnění probíraného učiva v tématických 

celcích Člověk a svět práce, Výchova ke zdraví a Biologie. 

4. Probrána Zpráva o výsledku kontroly školy ze strany ČŠI. 

5. Různé informace ze strany vedení školy přednesl ředitel školy: 

Zevrubná informace o průběhu oslav 100. výročí založení školy. 

Získaný asistent pro výuku Aj Bethany Fitts 

Škola vybudovala galerii významného absolventa Zdeňka Sklenáře. 

Ve věci rekonstrukce kotelny vytvořený projekt -  projektová příprava pro pozdější 

realizaci investice za cca 7 100 000 Kč  

Probrána strategie k vybavení šaten skříňkami. 

6. Ředitel školy poděkoval Městu Šumperk, resp. starostovi p. Spurnému za podporu 

města při organizování oslav.  

 

Zapsal:   Mgr. Petr Opekar 


